
رئیس هیأت مدیره پرسپولیس: 
درویش به کار خود ادامه می دهد

رئیس هیات مدیره باش��گاه پرس��پولیس موضوع 
برکن��اری رض��ا درویش از مدیرعاملی این باش��گاه را 
رد کرد. حس��ین شهریاری درباره جلسه هیات مدیره 
باش��گاه پرس��پولیس با یحیی گل محمدی و مسائل 
مطرح شده در این جلسه اظهار داشت: در این جلسه 
برنامه های گل محمدی و مس��ائل مربوط به تیم ارائه 
شد و درویش هم کارهای روزمره و برنامه های آینده را 
مرور کرد. درباره زمین تمرین، مسائل اقتصادی باشگاه 
و همه مسائل جاری هم صحبت کردند و درویش هم 
کاره��ای مربوط به مدیریت باش��گاه را ارائه کرد. وی 
درباره ناراحتی گل محمدی از برنامه تیم  ملی و افزایش 
مدت حضور بازیکنان ملی پوش در اردوی تیم  ملی از 
3 ب��ه ۴ روز، تصریح کرد: تیم  ملی فکر کنم قرار بوده 
بازیکنان را 3 روز در اختیار داش��ته باش��د ولی ۴ روز 
شده است. این باعث می شود بازیکنان ما برای بازی با 
ملوان اذیت شوند. تیم باید چهارشنبه به انزلی برود و 
اینطور نمی شود. فدراسیون خودش باید این موضوع را 
مدیریت کند. فکر می کنم با این برنامه برای تیم هایی 
که جمعه بازی دارند مشکلی پیش نیاید ولی تیم هایی 
که پنجشنبه بازی دارند دچار مشکل می شوند. رئیس 
هیات مدیره باشگاه پرسپولیس در واکنش به احتمال 
جدای��ی رضا درویش از باش��گاه پرس��پولیس و اینکه 
گفته می ش��ود او یکی از گزینه های اصلی مدیرعاملی 
پرسپولیس است، گفت: خیر! اصلا چنین چیزی مطرح 
نیس��ت. درویش به کار خ��ودش ادامه می دهد و هیچ 
صحبت��ی هم برای تغییرات مدیریتی مطرح نش��ده و 

کسی هم در این باره صحبت نکرده است. 

ابتلای رونالدو به افسردگی

س��تاره سابق تیم  ملی فوتبال برزیل و رئال مادرید از 
ابت��لای خود به بیماری افس��ردگی خبر داد. به گزارش 
م��ارکا، رونالدو یکی از بهتری��ن بازیکنان تاریخ فوتبال 
جهان است. این بازیکن برزیلی با پیراهن رئال مادرید و 
تیم  ملی فوتبال برزیل افتخارات زیادی به دست آورد. او 
چند سال است از دنیای فوتبال خداحافظی کرده است. 
رونالدو نازاریو در گفت وگویی که با مارکا داش��ت فاش 
کرد به بیماری افسردگی مبتلا شده است. او گفت: بله! 
من به بیماری افسردگی مبتلا شده ام. نزدیک ۲ سال و 
نیم است من با چنین بیماری ای مبارزه می کنم و امروز 
دوباره تحت درمان قرار گرفتم. خوشبختانه اکنون خودم 
را نسبت به گذشته بهتر می فهمم و می شناسم. باز هم 
می گویم که من به نس��لی تعلق دارم که بازیکنان را در 
حالی به میدان می فرس��تاد و انتظار بهترین عملکرد را 
از آنها داشت که هیچ توجهی به مسائل روحی و روانی 
بازیکنان نداشت. رونالدو ادامه داد: وقتی به گذشته نگاه 
می کنم بخوبی متوجه می ش��وم ما در معرض خستگی 
روحی و عقلی بس��یار زیادی ق��رار گرفتیم بدون آنکه 
آمادگی چنین چیزی را داش��ته باش��یم. ما در ابتدای 
عصر اینترنت بودیم و به سرعت معلومات منتقل می شد 
و اصلا نگرانی درباره روح و روان بازیکنان وجود نداشت. 
ام��روز بازیکن��ان از نظر عقلی در برابر تحولات بس��یار 
آماده تر شده اند به طوری که هر روز مورد توجه پزشکی 
قرار می گیرند و کوچک ترین چیزها در رابطه با جسم و 
روان آنها کنترل می شود. هر بازیکنی پرونده ای دارد که 
همه مس��ائل ریز و درش��ت  را درباره او در بر می گیرد و 
او شناخت بهتری نسبت به خود دارد. فوق ستاره تاریخ 
فوتبال جهان در پایان گفت: در دوران ما هیچ کدام از این 
مسائل وجود نداشت و یک بازیکن فشار روانی بسیاری را 
تحمل و تجربه می کرد. بخوبی متوجه شدیم که فوتبال 
می تواند در زندگی ما آش��وب و نگرانی های زیادی را به 
وجود بیاورد و بس��یار تاثیرگذار باش��د. متاسفانه در آن 
زمان آگاهی و  شناختی نسبت به این مسائل نداشتیم تا 
جایی که چنین مسائلی برای نسل ما کاملا ناشناخته بود. 
رونالدو در ۴ جام جهانی به میدان رفت، ۲ بار قهرمان و 
یک بار نایب قهرمان شد و در سال ۲۰۰۲ توانست توپ 

طلا را به دست آورد. 

اطمینان »تانک روس«
از حضور در المپیک پاریس

کش��تی گیر طلای��ی روس��یه در وزن ۹۷ کیلوگرم 
اطمینان دارد مس��ائل مربوط به محرومیت روس��یه 
تمام شده و او در المپیک پاریس حضور خواهد داشت. 
به گزارش س��ایت استار نیوز، عبدالرشید سعدالله یف، 
قهرمان ۲ دوره المپیک در کش��تی آزاد مطمئن اس��ت 
ورزشکاران روسیه اجازه حضور در مسابقات بین المللی و 
بازی های المپیک را به دس��ت خواهند آورد. سعدالله یف 
در ای��ن باره به خبرنگاران گفت:  بزرگ ترین چالش برای 
من سومین قهرمانی در بازی های المپیک است. خداوند 
متعال چنین آزمونی را پیش روی من قرار داده است تا 
ببین��د آیا می توان��م آن را تحمل کنم یا نه، فکر می کنم 
همه بحث های مربوط به محرومیت روسیه از رقابت های 
بین المللی تمام می ش��ود و ما در مس��ابقات بین المللی 

شرکت خواهیم کرد. 
عبدالرش��ید سعدالله یف نخس��تین طلای خود را در 
دس��ته ۸۶ کیلوگرم المپیک ریو به دس��ت آورد. در آن 
دس��ته علیرضا کریمی از ایران هفتم ش��د. او همچنین 
در المپی��ک ۲۰۲۰ توکیو این ب��ار در وزن ۹۷ کیلوگرم 
با برتری مقابل کایل اس��نایدر، آمریکایی دومین طلای 
المپیک خود را کس��ب کرد. در آن دسته محمدحسین 

محمدیان سیزدهم شد. 
س��عدالله یف همچنین ۴ ط��لا و یک نقره جهانی را نیز 
در حالی در کارنامه دارد - وی به دلیل محرومیت روس��یه 
نتوانست اخیرا در مسابقات جهانی بلگراد حضور داشته باشد. 

اخبار

ورزشی
قهرمانی معتمدی در ۱۰۹ کیلوگرم آسیا

ایران در دسته ۱۰۹ کیلوگرم وزنه برداری مردان قهرمانی آسیا ۲۰۲۲ صاحب 3 مدال طلا و یک برنز شد. رقابت گروه A دسته ۱۰۹ کیلوگرم 
وزنه برداری قهرمانی آسیا ۲۰۲۲ در بحرین برگزار شد و ایران در این وزن توانست صاحب 3 مدال طلا و یک برنز شود. تیم مردان ایران که 
پیش از این در این مسابقات مدال طلا نگرفته بود، بالاخره در روز پایانی قهرمانی آسیا توسط رسول معتمدی به 3 مدال طلا رسید. 

ب��ا وجود آغاز هفت��ه نهم فصل جدید 
لی��گ برتر هن��وز فدراس��یون فوتبال 
درب��اره موض��وع مهم و تعیین کنن��ده »چگونگی معرفی 
تیم ه��ا برای حض��ور در لیگ قهرمان��ان« تصمیم گیری 
نک��رده اس��ت. فص��ل جدید لی��گ قهرمانان آس��یا بعد 
 از ی��ک دوره وقف��ه ق��رار اس��ت تح��ت عن��وان فص��ل

 ۲۴-۲۰۲3 بعد از پایان فصل جاری فوتبالی و پیش از آغاز 
فصل جدید با فرمتی تازه برگزار شود. شیوه جدید، تغییر 
در زمان آغاز و پایان مسابقات است، به نحوی که پیش از 
این لیگ قهرمانان طبق تقویم فوتبالی بسیاری از کشور ها 
از اواسط فصل فوتبالی آغاز می شد و اواسط فصل بعد به 
پایان می رسید. یعنی باشگاه های ایرانی و عموم باشگاه  های 
غرب آس��یا مجبور بودند طبق تقویم فوتبالی شرق آسیا، 
یک فصل از لیگ قهرمانان را در ۲ فصل داخلی شان برگزار 
کنند ولی از این پس بالاترین س��طح مسابقات باشگاهی 
آس��یا قرار اس��ت طبق فرمت اروپایی آغاز شود؛ از بهار تا 

پاییز و در یک فصل فوتبالی. 
در این میان بحثی که پیش می آید این است که با توجه 
به عدم برگزاری لیگ قهرمانان در س��ال جاری، منتخبان 
۲ فصل کش��ور ها چگونه و طبق چه معیار و منطقی قرار 
اس��ت برای حضور در آس��یا معرفی شوند؟ با پایان فصل 

ج��اری فوتبال، م��ا ۲ دوره 
لیگ داخلی برگزار شده داریم 
و ی��ک دوره لیگ قهرمانان، 
یعنی از بین ۲ قهرمان لیگ 
برتر، ۲ قهرمان جام حذفی و 
۲ نایب قهرمان و ۲ تیم سوم 
باید آس��یایی های  ج��دول، 
فوتبال ایران معرفی ش��وند. 
این تنها مشکل فوتبال ایران 

نیس��ت و دیگر کش��ور ها نیز ب��ا این مش��کل مواجهند؛ 
مساله ای که AFC سازوکارش را به فدراسیون های داخلی 
کش��ور ها سپرده است تا آنها نحوه معرفی و اولویت بندی 

باشگاه های شان را انتخاب کنند. 
بسیاری از کشور ها تصمیم گرفته اند ترکیبی از منتخبان 
این ۲ فصل را برای حضور در لیگ قهرمانان آسیا معرفی 
کنن��د. این ایده ای اس��ت ک��ه پیش از این نیز از س��وی 
مسؤولان فوتبال ایران مطرح شد و حالا باید دید فدراسیون 
فوتبال و مدیران جدیدش چه تصمیمی را اتخاذ خواهند 
کرد. س��هیل مهدی، مسؤول برگزاری مسابقات لیگ برتر 
و مدیر پیش��ین کمیته صدور مجوز حرفه ای اعلام کرده 
اس��ت س��همیه ایران برای فصل آتی لیگ قهرمانان 3+۱ 

و در بدتری��ن حال��ت ۲+۲ 
خواهد بود. این یعنی فوتبال 
ای��ران باید ۴ نماینده را از ۲ 
فصل گذش��ته فوتبال ایران 
ب��ه AFC ب��رای حضور در 
لیگ قهرمانان آس��یا معرفی 
کند، مگر اینکه تصمیم چیز 
دیگری باشد و به طور مثال 
گفته ش��ود منتخبان فصل 
جاری مس��افر لیگ قهرمانان خواهند ش��د و قرار نیست 
تیمی از فصل قبل برای آسیا چمدان ببندد یا عکس این 

اتفاق رخ بدهد. 
در حالی هنوز فدراس��یون فوتبال درباره موضوع مهم 
و تعیین کنن��ده »چگونگ��ی معرفی تیم ها ب��رای حضور 
در لی��گ قهرمانان« تصمیم گیری نکرده اس��ت که فصل 
متصل به این مسابقات در لیگ برتر ایران هفته نهم را نیز 
به پایان رسانده است و خیلی زود تعطیلات نیم فصل نیز 
از راه می رسد. طبیعتا این انتظار وجود دارد که باشگاه ها 
تکلیف ش��ان را از رقابت در این فصل از مسابقات بدانند؛ 
اینکه چ��ه جایگاه هایی مجوز حضور در لیگ قهرمانان را 
مش��خص می کند و همچنی��ن قهرمانان لیگ برتر و جام 

حذفی فصل گذش��ته تکلیف شان چه خواهد شد. اگر هر 
تیمی از فصل گذشته قرار است به طور قطعی نماینده ایران 
در آسیا باشد، الان نیز دیر شده است و باید هر چه زودتر 
در جریان قرار بگیرد تا برای این رقابت های دشوار خود را 
آماده کند، همچنین اگر قرار نیس��ت باشگاه های منتخب 
فصل گذشته در آسیا حضور پیدا کنند، باید این موضوع 
رسما اعلام شود تا برای حضور در آسیا خود را آماده نکنند. 
از س��وی دیگر برخی باش��گاه های ما مثل استقلال و 
پرسپولیس به دلیل عدم دریافت مجوز حرفه ای از آخرین 
دوره لیگ قهرمانان آسیا کنار گذاشته شده اند و مشخص 
نیست برای فصل ۲۴-۲۰۲3 تا چه حد مشمول بخشش 
AFC خواهند ش��د. این شرایط برای دیگر باشگاه ها نیز 
ممکن است رخ دهد. این موضوع معمای حضور تیم های 
ایرانی در آس��یا را پیچیده تر می کند. از سوی دیگر اعلام 
هر گونه س��همیه بندی برای حضور در آسیا در باشگاه ها 
موافقان و مخالفانی پیدا خواهد کرد که شاید حتی منجر 
 به اعتراض و ش��کایت و درگیری از س��وی باش��گاه های

جا مانده شود، کما اینکه تاکنون نیز برخی باشگاه ها نسبت 
به این موضوع حساسیت زیادی نشان داده اند. بنابراین با 
ش��رایطی که وجود دارد باید هر چه سریع تر سهمیه های 

آسیایی فوتبال ایران مشخص شود. 

معمای مجهول چگونگی معرفی نمایندگان ایران برای حضور در آسیا

خطردرگیریتیمها
گزارش

مصطفی آجورلو، مدیرعامل باشگاه استقلال جای خود را به 
علی فتح الله زاده داد و به نظر می رسد این تغییر ناگهانی ریشه 
در مش��کلات و چالش های مدیریتی این باشگاه داشته است. 
شنبه ش��ب به یک باره خبر برکناری مصطفی آجورلو هواداران 
استقلال را غافلگیر کرد. هر چند در روزهای گذشته زمزمه هایی 
درباره برکناری آجورلو از مدیریت باش��گاه اس��تقلال به گوش 
می رسید اما در نهایت در جلسه ای کوتاه و بدون کمترین چالشی 
مصطفی آجورلو از سمت مدیرعاملی باشگاه استقلال برکنار و 
با نظر هیات مدیره باش��گاه،  علی فتح الله زاده جانشین وی شد. 
مصطفی آجورلو پس از یک سال حضور در باشگاه مجبور شد 
ج��ای خود را به علی فتح الله زاده بدهد. این جابه جایی یکی از 
کم حاشیه ترین تغییرات مدیریتی ۴ دهه گذشته باشگاه استقلال 
تهران است. برکناری ای که به دور از فشار رسانه ها و افکار عمومی 
و به یک باره انجام شد. حال سوال این است: چرا مصطفی آجورلو 
برکنار شد؟ بر اساس پیگیری ها در موضوع برکناری مدیرعامل 
باشگاه استقلال مسائل مختلفی مطرح بوده است اما گفته می شود 
مهم ترین دلیل، تقابل و چالش های پررنگ آجورلو در موضوع 
حق پخش تلویزیونی است. آجورلو اخیرا با سازمان صداوسیما و 
مشخصا رئیس این سازمان بر سر حق پخش، مجادلات زیادی 
داش��ت و حتی صداوس��یما در مقطعی در بازی های استقلال، 
تبلیغات محیطی این باش��گاه را نمایش نم��ی داد. اخیرا نیز ۲ 
باشگاه استقلال و پرسپولیس در مقطعی دوربین های صداوسیما 
را تحریم کردند و در نامه ای خواستار رعایت حقوق این ۲ باشگاه 
شدند. به نظر می رسد همه این اتفاقات باعث شده فشار بر وزارت 
ورزش برای ایجاد تغییر در مدیریت باشگاه استقلال بالا برود و 
در نهایت با تصمیم هیات مدیره، مصطفی آجورلو جای خود را 
به علی فتح الله زاده خویی داد. فتح الله زاده پیش از این مدیریت 
باشگاه فوتبال استقلال تهران را در 3 برهه زمانی و به مدت بیش 
از ۱۰ س��ال عهده دار بوده  اس��ت. او توانسته با این تیم 3 بار به 
مقام قهرمانی در لیگ، ۴ عنوان قهرمانی در جام حذفی و یک 

نایب قهرمانی جام باشگاه های آسیا برسد. 
آغاز رسمی فعالیت فتح الله  زاده ■

مدیرعامل جدید اس��تقلال ظهر دی��روز حکمش را از وزیر 
ورزش و جوانان دریافت کرد. جلسه معارفه علی فتح الله زاده با 
حضور اسماعیل احمدی مدیرکل حوزه ریاست وزارت ورزش، 
حسین شهابی رئیس حراست وزارت ورزش، امین نوروزی معاون 
وزیر ورزش، محمدحسین حمیسی رئیس حراست فدراسیون 
فوتبال و برخی مدیران باشگاه استقلال در ساختمان این باشگاه 
برگزار ش��د. در ابتدای این جلسه اسماعیل احمدی، مدیرکل 
حوزه ریاس��ت وزارت ورزش و جوانان اظهار کرد: مستحضرید 
که ما یک سال در خدمت آقای آجورلو بودیم. ایشان تلاش های 
زیادی انجام داد و ما ش��اهد تلاش های ایشان بودیم. از ایشان 
تشکر می کنیم. ایشان از بچه های انقلابی و مخلص هستند. به هر 
حال تغییرات همیشه وجود دارد و ان شاءالله بتوان پرچم امدادی 
را به نفر بعدی داد. ان ش��اءالله از آقای آجورلو در وزارت ورزش 
دعوت به عمل خواهد آمد و از ایشان تقدیر می شود. بررسی های 
مختلفی شد و در نهایت به این نتیجه رسیدیم آقای فتح الله زاده 
بهترین گزینه هس��تند. یعنی از هر مسیری که رفتیم به این 
نقطه رسیدیم. با اعلام انتخاب ایشان، دیدیم استقبال زیادی از 
این موضوع شد. استقلال تیم خوبی است و ان شاءالله با مدیریت 
آقای فتح الله زاده این روند خوب، بهتر هم می ش��ود. مردم روی 

این باش��گاه س��رمایه گذاری کرده اند و وزارت ورزش اولویتش 
حفظ اعتماد مردم است تا سرمایه مردم حفظ شود. ان شاءالله 
روند واگذاری ادامه دار خواهد بود. می دانیم آقای فتح الله زاده کار 
سختی در پیش دارند و ان شاءالله که در این امر موفق باشند. ما 
هم با تمام قوا در کنار استقلال و پرسپولیس هستیم. ان شاءالله هر 
۲ تیم به موفقیت برسند. در ادامه امین نوروزی اظهار کرد: آقای 
آجورلو و همکاران شان زحمات زیادی کشیدند و خیلی خوب 
هم کار کردند. خواس��تم از شما عزیزان تشکر کنم. یک زمانی 
شرایط طوری می شود که کار به افراد دیگری تحویل می شود و 
خوشحالم کار به کسی داده شد که دلسوز این باشگاه است و از 
جنس این باشگاه است. قبلا هم فتح الله زاده سابقه خوبی داشته 
و ان شاءالله این روند را ادامه دهد و بتواند تیم را به قله برتر آسیا 
برساند. واقعا دوست داشتم از آقای آجورلو و معاونان شان تشکر 
کنم. خوشبختانه سکان کشتی استقلال امروز در دست کسی 

است که از جنس استقلال است.
در پایان هم فتح الله زاده دقایقی کوتاه به صحبت پرداخت و 
گفت: این فوتبال مثل یک مسابقه امدادی است. همه ما می آییم و 
می رویم. از مدیریت و تلاش آقای آجورلو تشکر می کنم. دوستان 
خیلی خوبی را ایش��ان جمع کرده اند. باید کار پارس��ال یعنی 
قهرمانی را تلاش کنیم تکرار شود. همه باید همدل به باشگاه و 

هواداران خدمت کنیم. 

فتح الله زاده:  هر چه بدهی  است، روی میز من گذاشتند! ■
مدیرعامل جدید باشگاه استقلال می گوید بدهی های مختلفی 

جلوی روی باشگاه قرار گرفته است. 
علی فتح الله زاده در گفت وگو با ایسنا، درباره بازگشت خود به 
کرسی مدیریت این باشگاه اظهار کرد: تصمیم مدیریتی بود که 
تغییراتی رقم بخورد. دوستان هم به ما محبت کردند و ما هم 
استقلالی هستیم و می خواهیم مشکلات را برطرف و کمک کنیم 

استقلال با آرامش کار خود را پیش ببرد. 
وی درباره شرایط ریکاردو ساپینتو، سرمربی استقلال و شوکه 
شدن او از تغییرات مدیریتی این باشگاه گفت:  ایشان مربی ما 
هستند و با او قرارداد داریم. ما باید به ساپینتو کمک کنیم تا کار 

خود را بهتر جلو ببرد. 
مدیرعامل جدید باشگاه استقلال درباره مشکلات مالی این 
باشگاه و مطالبات بازیکنان تیم و گله مندی برخی بازیکنان نسبت 
به عقب ماندن طلب های شان گفت:  ما باید تلاش کنیم دغدغه 
بازیکنان کمتر شود و بتوانند با خیال راحت کار خود را انجام 
دهند. وظیفه ما این است شرایط خوبی را فراهم کنیم و وظیفه 
بازیکنان این است عملکرد خوبی داشته باشند تا تیم بتواند نتیجه 

مورد نظر را کسب کند. 
فتح الله زاده درباره بدهی های باشگاه استقلال، تبلیغات محیطی 
و بازیکنان و مربی پیشین این تیم گفت:  هنوز امضای حکم من 

خشک نشده اس��ت! من هنوز به باشگاه نرفته ام. ما حدود ۷۰ 
میلیارد بر سر تبلیغات محیطی بدهکار هستیم. ۶۰ میلیارد به 
استراماچونی باید پرداخت کنیم. یک بازیکن است که می گویند 
باید به او ۵۰ میلیارد پول بدهیم. گفته می شود ۴۰-3۰ میلیارد 
هم به آقای پادوانی عزیز باید پرداخت کنیم. هر چه بدهی است 
روی میز گذاشته اند و باید به باشگاه بروم. وقتی به باشگاه رفتم، 

به شما می گویم چه کاری باید انجام داد. 
وی درب��اره هدف گذاری های خود در باش��گاه اس��تقلال و 
چشم انداز مدیریتی خود در این باشگاه گفت:  من همیشه برای 
باشگاه دوندگی و تلاش و پیشرفت مدنظر داشته ام. ان شاءالله با 
کمک هواداران و حمایت  آنها کار را جلو خواهیم برد و جام را 

خواهیم گرفت. 
ابراز تعجب ساپینتو از برکناری آجورلو ■

سرمربی تیم فوتبال استقلال از برکناری مصطفی آجورلو از 
ریاست این باشگاه ابراز تعجب کرد. به گزارش رکورد، ریکاردو 
ساپینتو درباره این اتفاق گفت: من کاملا از این وضعیت شوکه 
ش��دم. مطلقاً هیچ کس انتظار چنین تصمیمی را نداشت. وی 
ادامه داد: آقای آجورلو همیشه رئیسی بوده که تمام تلاش خود 
را کرده است تا همه شرایط را برای ما فراهم کند تا به موفقیت  
برسیم و مهم تر از همه برای قهرمانی تلاش کنیم. من شوکه شدم 

و سعی خواهم کرد بفهمم چه اتفاقی برای رئیس افتاده است.

علی فتح الله زاده به صورت رسمی مدیرعامل استقلال و جانشین مصطفی آجورلو شد

بازگشتباقولجام
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